
Zápisnica zo 47. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kvačanoch, konaného 

dňa 21.2.2018 v zasadačke OcÚ Kvačany od 18,00 – 19,20 hod. 

 
Prítomní poslanci: Vladimír Ďuroň ml., Martin Chovan, Martin Drbjak, Roman Lasák, 

Milan Galica, Mgr. Andrea Floreková  

Hlavný kontrolór obce Ing. Pavel Tylka - neprítomný  

Neprítomní poslanci: Ján Chlebík 

Zapisovateľka:  Katarína Kunová  

Hostia:  Ing. Juraj Brziak 

 

P r o g r a m : 
1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Prerokovanie a schválenie rozpočtových opatrení.  

3. Prerokovanie a schválenie presunu finančných prostriedkov z rezervného fondu obce 

na rekonštrukciu požiarnej zbrojnice. 

4. Žiadosť o odpustenie poplatku za TKO za rok 2018. 

5. Prerokovanie žiadosti o predĺženie zmluvy pre p. Jána Hajurku. 

6. Schválenie komisie na kontrolu výdavkov na poskytnuté dotácie z rozpočtu obce 

Kvačany v roku 2017. 

7. Rôzne. 

8. Záver. 

 

1. Rokovanie OZ otvoril starosta obce Jozef Grúň o 18,00 hod. Privítal všetkých prítomných. 

Konštatoval, že prítomní sú 6 poslanci zo 7, teda je OZ uznášaniaschopné. Za zapisovateľku 

bola určená Katarína Kunová. Za overovateľov zápisnice určil Mgr. Andreu Florekovú 

a Martina Drbjaka. 

Hlasovalo:   za -   6 / Vladimír Ďuroň ml., Martin Chovan, Martin Drbjak,  

                                                                Roman Lasák, Milan Galica, Mgr. Andrea Floreková / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Starosta prečítal program, ktorý poslanci schválili bez pripomienok. 

Hlasovalo:   za -   6 / Vladimír Ďuroň ml., Martin Chovan, Martin Drbjak,  

                                                                Roman Lasák, Milan Galica, Mgr. Andrea Floreková / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 
2. Boli prerokované RO ZŠ č. 2/2018 a 3/2018. Ing. Juraj Brziak oboznámil poslancov s RO a 

starosta prečítal návrh uznesenia a dal hlasovať: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia ZŠ č. 2/2018 a 

schvaľuje rozpočtové opatrenie ZŠ č. 2/2018 v pôvodnom znení návrhu, 

Hlasovalo:   za -   6 / Vladimír Ďuroň ml., Martin Chovan, Martin Drbjak,  

                                                                Roman Lasák, Milan Galica, Mgr. Andrea Floreková / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

b) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia ZŠ č. 3/2018 a 

schvaľuje rozpočtové opatrenie ZŠ č. 3/2018 v pôvodnom znení návrhu. 

Hlasovalo:   za -   6 / Vladimír Ďuroň ml., Martin Chovan, Martin Drbjak,  

                                                                Roman Lasák, Milan Galica, Mgr. Andrea Floreková / 



proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

3. Starosta obce oboznámil poslancov, že z Ministerstva vnútra SR prišlo oznámenie 

o pridelení dotácie na rekonštrukciu požiarnej zbrojnice v sume 30.000 €, čo bola max. suma 

za projekt. Finančné prostriedky z MV SR však ešte neboli zaslané na účet. Na rekonštrukciu 

požiarnej zbrojnice prisľúbené prostriedky nestačia a preto treba presunúť prostriedky 

z rezervného fondu vo výške 50.000 €. Výsledná suma je uvedená v rozpočte projektu na 

rekonštrukciu, ktorý je súčasťou žiadosti o dotáciu. Z tohto dôvodu bolo následne Ing. 

Jurajom Brziakom urobené rozpočtové opatrenie OcÚ č. 1/2018 na presun fin. prostriedkov. 

Starosta prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo schvaľuje presun finančných prostriedkov z rezervného fondu na 

rekonštrukciu požiarnej zbrojnice v sume 50.000 €, 

Hlasovalo:   za -   6 / Vladimír Ďuroň ml., Martin Chovan, Martin Drbjak,  

                                                                Roman Lasák, Milan Galica, Mgr. Andrea Floreková / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

b) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia OcÚ č. 1/2018 a 

schvaľuje rozpočtové opatrenie OcÚ č. 1/2018 v pôvodnom znení návrhu. 

Hlasovalo:   za -   6 / Vladimír Ďuroň ml., Martin Chovan, Martin Drbjak,  

                                                                Roman Lasák, Milan Galica, Mgr. Andrea Floreková / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

4. Starosta obce prečítal žiadosť o odpustenie poplatku za TKO za rok 2018 p. Viery 

Hrubošovej, ktorá spolu so synmi Henrichom a Hugom dlhodo žije v Zuberci. Poslanci 

odsúhlasili odpustenie poplatku za KO na r. 2018. Starosta prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné  zastupiteľstvo  berie  na  vedomie  žiadosť  p. Viery Hrubošovej  o odpustenie 

poplatku za komunálny odpad a drobné stavebné odpady na rok 2018,  

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje odpustenie poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady na osoby: Vieru Hrubošovú a jej synov Huga a Henricha, nakoľko dlhodobo 

žijú v Zuberci.  

Hlasovalo:   za -   6 / Vladimír Ďuroň ml., Martin Chovan, Martin Drbjak,  

                                                                Roman Lasák, Milan Galica, Mgr. Andrea Floreková / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

5. Starosta oboznámil poslancov so žiadosťou p. J. Hajurku o predĺženie zmluvy prenájmu na 

pozemok pod Kvačianskou dolinou na dobu 15 rokov, nakoľko platnosť zmluvy mu končí 

31.12.2018. Starosta informoval, že sa po odsúhlasení OZ pripraví zverejnenie zámeru 

prenájmu pozemku z dôvodu hodného osobitného zreteľa. Potom prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo schvaľuje zverejnenie zámeru prenájmu pozemku z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa nasledovne: 

Obec Kvačany zverejňuje zámer prenájmu pozemku z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

v súlade s § 9a ods. 9 písm. c zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov a to na časť pozemku vo vlastníctve Obce Kvačany s výmerou 1.822,55 m², 

nachádzajúcom sa v katastrálnom území Kvačany na parcele číslo KN - E 624 o celkovej 

výmere 5.541 m², ktorá je zapísaná na LV č. 1062. 

      



Zámer prenájmu je v prospech: 

Ján Hajurka, bytom Kvačany 68, 032 23 Liptovská Sielnica. 

 

Cena prenájmu pozemku je v celkovej sume 232 € bez DPH na rok. Dĺžka nájmu 15 rokov. 

 

Dôvod hodný osobitného zreteľa je, že dotknutá časť pozemku susedí s pozemkami, na ktoré 

má nájomca uzatvorené nájomné zmluvy. Prenájmom uvedenej časti pozemku nedôjde 

k zamedzeniu prístupu k okolitým susediacim pozemkom.    

Hlasovalo:   za -   6 / Vladimír Ďuroň ml., Martin Chovan, Martin Drbjak,  

                                                                Roman Lasák, Milan Galica, Mgr. Andrea Floreková / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

6. Starosta obce oboznámil poslancov s návrhmi na komisiu, ktorá vykoná kontrolu výdavkov 

na poskytnuté dotácie z rozpočtu obce Kvačany v roku 2017. Poslanci neakceptovali návrh 

obecného úradu a hlavného kontrolóra na zloženie komisie a kontrolou poverili podľa § 18 f, 

ods. 1, písm. h. zákona o Obecnom zriadení hlavného kontrolóra obce Ing. P. Tylku. Následne 

starosta prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo poveruje hlavného kontrolóra obce s vykonaním kontroly čerpania 

dotácií poskytnutých z rozpočtu obce Kvačany v roku 2017 podľa § 18 f ,ods. 1, písm. h. 

zákona č. 369/1990 o Obecnom zriadení. 

Hlasovalo:   za -   6 / Vladimír Ďuroň ml., Martin Chovan, Martin Drbjak,  

                                                                Roman Lasák, Milan Galica, Mgr. Andrea Floreková / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

7.  Starosta obce informoval poslancov, že dal vypracovať znalecký posudok na obecné 

parcely, aby bolo možné uviesť reálnu cenu pozemkov do inventarizácie majetku obce. 

Poslanci sa informovali na možnosť prerobiť verejné osvetlenie od RD č. 71 po PD Liptovské 

Hole Kvačany č. 82, nakoľko táto cesta je neosvetlená, lebo stĺpy VO sú pri domoch a nie pri 

ceste. Starosta potvrdil, že takýchto miest je v dedine viac, preto odporučil prejsť celú dedinu. 

Následne by sa zistila cenová relácia dodatočného osvetlenia, na základe ktorej by sa zvolil 

nasledovný postup.  

 

8. Na záver starosta obce skonštatoval, že boli prerokované všetky body stanoveného 

programu, všetkým prítomným poďakoval a rokovanie ukončil o 19,20 hod. 

 

 

 

 

Zapísal/(a):  

Katarína Kunová                                            ........................................ 

 

Overovatelia:  

Mgr. Andrea Floreková                                                  ........................................ 

Martin Drbjak                        ......................................... 


